


responsabjljtnte si transparenta actulul decizional, în calitate de consilier 
judetean, am abordat un mod de actiune construcLiv si eficient, centrat pe 
capacitatea tuturor factorilor pentru dezvolLarea socio- economica a judetului 
BISTRJTA- NASA UD. 

Pe parcursul anului 2017 am participat la intalniri cu primarii din 
comunele arondate SPIT ALULUl ORASENESC"GEORGE TRIFON'' 
NASAUD si m-am implicat in colectarea coLizatiei pentru ASOCJATIA DE

DEZVOLT ARE INTERCOM UNIT ARA SPITAL ORASENESC NASA UD în 
cadrul careia activez ca si director executive neremunerat . 

1n cadrul acestor intalniri s-au dezbatu( probleme de ordin economic cu 
noua conducere. pe care Je-am preluat si transmis in A.G.A, dar si 
identificarea problc,melor prioritare in achiziLia de aparatura medicala si 
mobilier pentru spitalului orasenesc .sprijinind rezolvarea lor. 

Am particitat la sedinte de consiliul local oras Nasaud. corn. Parva, 
corn. Rebra si Rebrisoara si am facut cunoscute deciziile luate in sedintele de 
Consiliul Judetean BlSTRlTA - NASA UD, devenind astfel o interfata intre 
Consiliul Judetean si consiile locale, ceea ce a dus la cresterea încrederii 
cetateanului in insLitutia reprezentata de noi i.o teritoriu. 

De asemenea , am respectaL legislatia in vigoare si am dat dovada de 
transparenta si obiectivitate in rezolvarea problemelor de interes judetean. 

Ln viit0r, sper într-o colaborare mai buna cu colegii mei consilierii 
judeteni • dar si cu conducerea Consiliullli Judetean BISTRITA- NASAUD, 

pentru ca doar împreuna ne putem ocupa de buaascarea si soarta cetateanului. 
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